
 

 

 

 

    Kodanikeühenduste ja külaliikumise komisjoni töö aruanne        

 

Komisjon käis koos neli korda .Komisjon pidas istungeid erinevates  

külamajades.Esimene koosolek toimus Karksi külamajas.Arutati kü-  

lavanemate statuuti.Teemaks oli külade tulevik ja parasjagu 

päevakorras olevad teemad.Teine koosolek toimus Penuja külamajas. 

Arutati statuuti.Toimusid tulised vaidlused külaelu teemadel.Reet 

Paju tutvustas maja ja arutati Penuja küla tulevikku.Kolmas koosolek 

toimus Tuhalaane külamajas.Enn Sarv tegi ülevaate küla elust.Maja 

oli kõle,küttelahendus poolik.Arutasime aktuaalseid teemasid 

külamajadega seonduvaid.Külavanemate valimiste 

võimalustest.Neljas koosolek toimus Kamara külamajas.Juhataja 

tutvustas Kamara küla elu.Maja on suur,kokkuhoiu saamiseks vajalik 

küttekulude vähendamine,majale rakenduse leidmine .Primaarne 

teema külamajade kulutuste vähendamine.Külamaju on liiga 

palju.Koosolek lõppes tuliste vaidlustega.Toetame külade arengut ja 

majade säilitamist. 

Komisjoni esimees Tarmo Simson 


